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PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/09 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 23 listopada 2009 r. 

 
 
Na stan 21 Radnych udział wzięło 18, co stanowi 85,72 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 
 
Uczestniczący w Sesji: 
 
1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy, 
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
5. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 
 
Obowiązki sekretarza sprawowała Radna Starzycka Barbara. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na 
Sesji oraz powiedział, iŜ protokół z Sesji z dnia 21 września 2009 r. jest wyłoŜony do wglądu 
i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części Sesji. 
Następnie poinformował, iŜ radni otrzymali ustalony przez niego porządek obrad wraz 
z zawiadomieniem. Na koniec zadał pytanie, czy do porządku obrad są jakieś uwagi bądź 
inne propozycje? 
Nikt nie zgłosił zmian do porządku obrad. 
 
Porządek obrad: 
 
I.  Interpelacje Radnych. 
II.  Stan bezpieczeństwa w gminie i mieście. 
III.  Podjęcie uchwał : 
 1. w sprawie zbycia mienia gminnego 
 (projekt uchwały , Druk Nr 1), 
 2. w sprawie zbycia mienia gminnego 
 (projekt uchwały, Druk Nr 2), 
 3. w sprawie nabycia mienia gminnego 
 (projekt uchwały, Druk Nr 3), 

4. w sprawie przedłuŜenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
(projekt uchwały , Druk Nr 4), 
5. w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Ozimek oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego 
(projekt uchwały , Druk Nr 5), 
6. w sprawie nawiązania współpracy 
(projekt uchwały , Druk Nr 6), 
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7. zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej obowiązującej na terenie gminy 
Ozimek 
(projekt uchwały , Druk Nr 7), 
8. w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2009 r. 
(projekt uchwały , Druk Nr 8), 
9. w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych na 2010 r. 
(projekt uchwały , Druk Nr 9), 
10. w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego 
w sprawie przekształcenia poprzez likwidacje działalności medycznej 
Samodzielnego Wojewódzkiego Szpitala dla Nerwowo i Psychicznie Chorych im. 
Ks. Biskupa Józefa Nathana w Branicach 
(projekt uchwały , Druk Nr 10), 
11. w sprawie nadania nazwy ulicy w Chobiu. 
(projekt uchwały , Druk Nr 11). 

IV . Funkcjonowanie Ośrodka Integracji i Pomocy Społecznej. 
V. Ocena bazy sportowej w gminie 
– stopień realizacji inwestycji na obiektach sportowych w tym budowa boiska z programu 
,,Orlik”; 
- sport masowy i szkolny. 
VI.  Stan realizowanych inwestycji w 2009 r. zgodnie z załoŜeniami budŜetowymi. Informacja 
o ilości pozyskanych środków unijnych. 
VII.  Zapoznanie się z protokołem z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 
w zakresie gospodarowania środkami budŜetowymi przyznanym klubom sportowym gminy 
i miasta oraz remonty obiektów sportowych. 
VIII.  Sprawy róŜne i organizacyjne. 
 

Ad.I. INTERPELACJE RADNYCH:  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poinformował, Ŝe między sesjami nie 
wpłynęła Ŝadna interpelacja. 
 

Ad.II. STAN BEZPIECZE ŃSTWA W GMINIE I MIE ŚCIE: 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach poinformował, Ŝe Komisje Rewizyjna, 
Oświaty i Polityki Społecznej jak i Gospodarcza zapoznały się z materiałami dotyczącymi 
stanu bezpieczeństwa w gminie i mieście, natomiast Komisja Ochrony Środowiska… 
wypracowała w tym temacie stanowisko. Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji 
Ochrony Środowiska o odczytanie stanowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska…A. Gryc – odczytał stanowisko, które 
stanowi załącznik do protokołu. 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 
temacie. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji 
Ochrony Środowiska… dotyczące stanu bezpieczeństwa w gminie i mieście wraz 
z zawartymi wnioskami  – 18 głosów ,,za”. 
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Ad.III. PODJ ĘCIE UCHWAŁ:  
 

Pkt III.1.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały            
w sprawie zbycia mienia gminnego zawarty w Druku nr 1. Poinformował, Ŝe wszystkie 
komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy 
ktoś ma jakieś uwagi. 
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę    
Nr XXXVIII/363/09  w sprawie zbycia mienia gminnego – 18 głosów ,,za”. 
 
Pkt III.2.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały            
w sprawie zbycia mienia gminnego zawarty w Druku nr 2. Poinformował, Ŝe wszystkie 
komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy 
ktoś ma jakieś uwagi, zapytania. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę    Nr 
XXXVIII/364/09  w sprawie zbycia mienia gminnego – 18 głosów ,,za”. 
 
Pkt III.3.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały            
w sprawie nabycia mienia gminnego zawarty w Druku nr 3. Poinformował, Ŝe wszystkie 
komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy 
ktoś ma jakieś uwagi, zapytania. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę    Nr 
XXXVIII/365/09  w sprawie nabycia mienia gminnego – 18 głosów ,,za”. 
 
Pkt III.4.  
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia 
czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
i zbiorowego odprowadzania ścieków zawarty w Druku nr 4. Poinformował, Ŝe wszystkie 
komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy 
ktoś chciałby zabrać głos w tym temacie. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę    Nr 
XXXVIII/366/09 w sprawie przedłuŜenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf 
dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków – 18 głosów 
,,za”. 
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Pkt III.5.  
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały            
w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Ozimek oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 
zawarty w Druku nr 5. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały 
powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi. 
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę    Nr 
XXXVIII/367/09 w sprawie  oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Ozimek oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego – 18 głosów „za”. 
 
Pkt III.6.  
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
nawiązania współpracy zawarty w Druku nr 6. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje 
pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma 
jakieś pytania, uwagi. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę    Nr 
XXXVIII/368/09 w sprawie  nawiązania współpracy – 18 głosów „za”. 
 
Pkt III.7.  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 
w sprawie opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy Ozimek zawarty w Druku nr 7. 
Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. 
Następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym temacie. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę    Nr 
XXXVIII/369/09 zmieniaj ącą uchwałę w sprawie opłaty targowej obowiązującej na 
terenie Gminy Ozimek – 18 głosów „za”. 
 
Pkt III.8.  
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
budŜetu gminy na 2009 r. zawarty w Druku nr 8. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje 
pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma 
jakieś uwagi. 
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę    Nr 
XXXVIII/370/09 w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2009 r. – 18 głosów „za”. 
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Pkt III.9.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały            
w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych na 2010 rok zawarty w Druku nr 9. Poinformował, Ŝe wszystkie komisje 
pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma 
jakieś uwagi. 
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę    Nr 
XXXVIII/371/09 w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2010 rok – 18 głosów „za”. 
 
Pkt III.10.  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 
projektu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie przekształcenia poprzez 
likwidacje działalności medycznej Samodzielnego Wojewódzkiego Szpitala dla Nerwowo 
i Psychicznie Chorych im. Ks. Biskupa Józefa Nathana w Branicach zawarty w Druku nr 10. 
Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. 
Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś pytania do tego punktu obrad. 
 
Nikt nie zgłosił pytań. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę    Nr 
XXXVIII/372/09 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Opolskiego w sprawie przekształcenia poprzez likwidacje działalności medycznej 
Samodzielnego Wojewódzkiego Szpitala dla Nerwowo i Psychicznie Chorych im. Ks. 
Biskupa Józefa Nathana w Branicach – 18 głosów „za”. 
 
Pkt III.11.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały            
w sprawie nadania nazwy ulicy w Chobiu zawarty w Druku nr 11. Poinformował, Ŝe 
wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. Następnie zadał 
pytanie, czy ktoś ma jakieś pytania, uwagi. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę    Nr 
XXXVIII/373/09 w sprawie nadania nazwy ulicy w Chobiu – 18 głosów „za”. 
 
 
Ad.  IV. FUNKCJONOWANIE O ŚRODKA INTEGRACJI I POMOCY SPOŁECZNEJ  

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach poinformował, Ŝe Komisje Rewizyjna, Ochrony 
Środowiska… oraz Komisja Gospodarcza zapoznały się z materiałami dotyczącymi 
sprawozdania z funkcjonowania Ośrodka Integracji i Pomocy Społecznej, natomiast Komisja 
Oświaty i Polityki Społecznej wypracowała w tym temacie stanowisko. Następnie poprosił 
Przewodniczącą Komisji Oświaty i Polityki Społecznej o odczytanie stanowiska. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka odczytała 
stanowisko, które stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby 
zabrać głos w tym temacie. 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji 
Oświaty i Polityki Społecznej dotyczące funkcjonowania Ośrodka Integracji i Pomocy 
Społecznej – 18 głosów ,,za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach poinformował, Ŝe w sobotę 
obchodzony był Dzień Pracownika Socjalnego w związku z czym w imieniu całej Rady 
wręczył Dyrektor Ośrodka Integracji i  Pomocy Społecznej B. Katolik kwiaty i złoŜył 
Ŝyczenia. 
Dyrektor O środka Integracji i Pomocy Społecznej B. Katolik serdecznie podziękowała za 
ten miły gest. 
 

Pkt V. OCENA BAZY SPORTOWEJ W GMINIE:  
- STOPIEŃ REALIZACJI INWESTYCJI NA OBIEKTACH  
SPORTOWYCH W TYM BUDOWA BOISKA Z PROGRAMU  
„ORLIK”  
- SPORT MASOWY I SZKOLNY  

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach poinformował, Ŝe Komisje Ochrony Środowiska… oraz 
Rewizyjna zapoznały się z materiałami dotyczącymi oceny bazy sportowej w gminie, 
natomiast Komisja Gospodarcza wspólnie z Komisją Oświaty i Polityki Społecznej 
wypracowały w tym temacie stanowisko. Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji 
Gospodarczej o odczytanie stanowiska. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis odczytał stanowisko, które stanowi 
załącznik do protokołu. 
Z-ca Burmistrza M. Korniak  zaznaczył, Ŝe wniosek dotyczący budowy boiska 
wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Dylakach (ujęcie w budŜecie na 2010 rok) jest 
niewykonalny i trzeba go skorygować, poniewaŜ propozycje do projektu budŜetu są składane 
o wiele wcześniej, natomiast sam projekt budŜetu na 2010 rok został przesłany do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej celem zaopiniowania. 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach zapytał, czy w trakcie roku budŜetowego nie moŜna by 
ująć tej inwestycji przy korekcie budŜetu, gdyŜ jest ona naprawdę potrzebna.  
Z-ca Burmistrza M. Korniak  odpowiedział, Ŝe wniosek trzeba sprecyzować i naleŜy zacząć 
od wykonania dokumentacji. Zaznaczył, Ŝe nie jest przeciwny tej inwestycji, zgadza się 
z tym, Ŝe to boisko powinno być, jednak jest juŜ późno aby wprowadzać do budŜetu zadanie 
„budowa boiska”. Odniósł się równieŜ do wniosku Komisji w sprawie modernizacji obiektu 
sportowego przy Szkole Podstawowej nr 1 w Ozimku,  zaznaczając, Ŝe trzeba go równieŜ 
skorygować, bo albo Gmina ma znaleźć środki na modernizację, albo przekazać boisko 
Starostwu w takim stanie w jakim obecnie się znajduje. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach zarządził 10 minutową przerwę 
celem zmodyfikowania stanowiska przez Komisje. 

 
PO PRZERWIE 

 
O godzinie 16.13 na Sesję Rady Miejskiej przybył Radny M. Głąb. Na stan 21 Radnych udział 
wzięło 19, co stanowi 90,48 % frekwencji, a zarazem stanowi to quorum do podejmowania 
uchwał. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis odczytał zmodyfikowane stanowisko, które 
stanowi załącznik do protokołu. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku R. Dreling wyjaśnił, Ŝe Dyrektor Zespołu 
Szkół poinformował, Ŝe boisko przy PSP nr 1 w Ozimku moŜe być wyremontowane ze 
środków Starostwa, stąd takie brzmienie wniosku. Jego zdaniem byłoby to zasadne. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach zapytał, czy ktoś ma jeszcze 
pytania do tego tematu. 
 
Nikt nie zgłosił więcej pytań. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów stanowisko 
Komisji Gospodarczej i Komisji Oświaty i Polityki Społecznej dotyczące „Oceny bazy 
sportowej w gminie – stopień realizacji inwestycji na obiektach sportowych w tym budowa 
boiska z programu „Orlik; – sport masowy i szkolny” wraz z zawartymi wnioskami – 18 
głosów ,,za” przy 1 „wstrzymującym się”. 
 

Pkt VI. STAN REALIZOWANYCH INWESTYCJI W 2009 r. ZGO DNIE Z 
ZAŁO śENIAMI BUD śETOWYMI. INFORMACJA O ILO ŚCI POZYSKANYCH 

ŚDORKÓW UNIJNYCH  
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach poinformował, Ŝe Komisje Rewizyjna, Oświaty 
i Polityki Społecznej oraz Ochrony Środowiska… zapoznały się z informacją dotyczącą stanu 
realizowanych inwestycji w 2009 r. zgodnie z załoŜeniami budŜetowymi oraz informacją 
o ilości pozyskanych środków unijnych, natomiast Komisja Gospodarcza nie wypracowała 
stanowiska w tym temacie wnioskując o przygotowanie zestawienia inwestycji, które były 
planowane, wraz z podaniem stopnia ich realizacji, informacji o inwestycjach wycofanych, 
powodach ich wycofania, oraz informacji o inwestycjach wprowadzonych w trakcie roku 
budŜetowego. Komisja prosiła o przedstawienie wyŜej wymienionych informacji w układzie 
umoŜliwiającym ich analizę (tabela, opis, komentarz). W związku z powyŜszym po uzyskaniu 
tych informacji Komisja przedstawi Radzie stanowisko w miesiącu grudniu br. 
 

Pkt VII. ZAPOZNANIE SI Ę Z PROTOKOŁEM Z KONTROLI 
PRZEPROWADZONEJ PRZEZ KOMISJ Ę REWIZYJN Ą W ZAKRESIE 

GOSPODAROWANIA ŚRODKAMI BUD śETOWYMI PRZYZNANYMI KLUBOM 
SPORTOWYM GMINY I MIASTA ORAZ  REMONTY OBIEKTÓW 

SPORTOWYCH 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
o odczytanie protokołu. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny odczytał protokół z kontroli, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
Radny P. Hendel zapytał skąd się wzięła kwota 7,5 tys. zł (sekcja skata) przy KS 
„Małapanew”. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny odpowiedział, Ŝe jest to suma przyznana 
w trakcie konkursu, który był organizowany na wiosnę. Dodał, Ŝe jest powołana druŜyna 
w skład której wchodzi kilkunastu dorosłych męŜczyzn, którzy zawiązali tą sekcję i 
uczestniczą w lidze opolsko śląskiej. Z rozmowy z prezesem sekcji wynika, Ŝe nie 
wykorzystano jeszcze tych środków w całości. W związku z obecnością na Sesji Prezesa UKS 
„Jaszczury” A. Płoszaja dodał, Ŝe Komisja nie analizowała wydatkowania środków 
budŜetowych na klub „Jaszczury”, poniewaŜ klub ten nie działa. W tym roku na wiosnę 



8 
 

przyznano mu środki w kwocie 11 tysięcy zł, które nie zostały wykorzystane przez klub, 
poniewaŜ został on zawieszony. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach powiedział, Ŝe sprawa UKS 
„Jaszczury” będzie tematem kolejnego punktu obrad (Sprawy RóŜne i Organizacyjne). 
Następnie zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do tego punktu obrad. 
 
Nikt nie zgłosił więcej pytań. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła protokół z kontroli 
przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w zakresie gospodarowania środkami 
budŜetowymi przyznanymi klubom sportowym gminy i miasta oraz na remonty obiektów 
sportowych wraz z zawartymi w nim wnioskami – 19 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach - zadał pytanie, czy są jakieś 
uwagi do protokołu z Sesji z dnia 21 września 2009 r.     
 
Nikt nie zgłosił uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie protokół z Sesji z dnia 
21 września 2009 r. – 19 głosów „za”. 
 
 

Ad. VII. SPRAWY  RÓśNE  I  ORGANIZACYJNE  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach: 
 

� Poinformował, Ŝe zostały przedstawione Radzie w terminie informacje o analizie 
oświadczeń majątkowych dokonanych przez:  
- Przewodniczącego Rady;  
- Burmistrza Ozimka;  
- II Urząd Skarbowy w Opolu; 
- I Urząd Skarbowy w Opolu. 
Dodał, Ŝe wszystkie pisma są do wglądu w Referacie Organizacyjnym. 

� Poinformował, Ŝe zgodnie z art. 5a ust. 4 ustawy z dnia 7 września 1991 r. Burmistrz 
Ozimka przedłoŜył w terminie informację o stanie realizacji zadań oświatowych 
w roku szkolnym 2008/2009. Radni otrzymali ją w formie ksiąŜeczki na komisjach, 
aby móc się z tym materiałem zapoznać. Następnie zapytał czy są jakieś pytania, 
uwagi do tej informacji. 
Nikt nie zabrał głosu. 
 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie informację o stanie 
realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2008/2009 – 19 głosów „za” 
 

� Odczytał pismo Radcy Prawnego Romana Jarosińskiego dotyczące przeprowadzenia 
wzdłuŜ pasa drogowego drogi krajowej nr 46 inwestycji w postaci drogi zbiorczej. 

Głos w dyskusji zabrali: Z-ca Burmistrza M. Korniak wyjaśniając, Ŝe chodzi o teren przy 
drodze w kierunku Opola, gdzie po prawej stronie Państwo Piontek otworzyli nową 
działalność – sprzedaŜ wyrobów z drewna. Zainteresowani nie otrzymali zgody na włączenie 
się do ruchu na drogę krajową nr 46, w związku z czym mają problem z komunikacją. 
Zaznaczył, Ŝe ten teren jak i lewa strona drogi to tereny potencjalnie moŜliwe do 
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zagospodarowania poprzez zabudowę (hale, składy – zgodnie z przeznaczeniem opisanym 
w studium). Zainteresowani zwrócili się do Gminy z prośbą o zaprojektowanie drogi 
równoległej do drogi krajowej, która by mogła skomunikować cały ten obszar. Zaznaczył, Ŝe 
Państwo Bronek równieŜ są zainteresowani ulokowaniem nowej hali. Podkreślił równieŜ, Ŝe 
w projekcie budŜetu na 2010 rok pewne środki na dokumentację techniczną przeznaczono 
z myślą o tym obszarze, poniewaŜ gdyby ten teren objąć miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego mogłoby to być atrakcyjne miejsce do rozbudowy sfery 
produkcyjnej w Ozimku. Zaznaczył, Ŝe trzeba tworzyć nowe miejsca pracy, których 
pracownicy Huty Małapanew być moŜe niedługo będą potrzebowali. Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej w Ozimku R. Dreling mówiąc, iŜ jego zdaniem ten temat nie moŜe pozostać 
bez echa. W jego opinii warto, by Komisja Gospodarcza zajęła się tym tematem, poniewaŜ 
pomysł jest zasadny i zasługuje na poparcie, gdyŜ mogą powstać nowe miejsca pracy oraz 
moŜe się poszerzać centrum przemysłowe. Stwierdził, Ŝe jest to kierunek bezpieczny i nie 
uciąŜliwy dla mieszkańców. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska… A. Gryc 
mówiąc, Ŝe Rada Miejska powinna być „za”, jednak trzeba pamiętać, Ŝe są tam grunty, które 
Gmina musi wykupić by drogę zrobić, w związku z czym trzeba się liczyć z kosztami. Z-ca 
Burmistrza M. Korniak zaznaczając, Ŝe miejsce to analizowano i jest tam 16 działek, które 
naleŜałoby geodezyjnie wydzielić. Gmina będzie się decydować na procedurę 
wywłaszczeniową. Podkreślił, Ŝe jest to duŜa szansa dla Gminy i naleŜy ten teren 
zagospodarować. 

 
Rada Miejska w Ozimku jednogłośnie wyraziła aprobatę dla działań Burmistrza w w/w 
sprawie – 19 głosów „za” 

 
� Odczytał notatkę słuŜbową sporządzoną podczas spotkania Radnych z wyborcami 

spisaną w dniu 4 listopada br. przez Radnego Marka Głąb dotyczącą sprawy UKS 
„Jaszczury”. Następnie poinformował, Ŝe w tej sprawie prowadzona jest 
korespondencja pomiędzy Burmistrzem, a Uczniowskim Klubem Sportowym 
,,Jaszczury” – całość dokumentów jest do wglądu w Referacie Organizacyjnym. 

Głos w dyskusji zabrali: Prezes UKS „Jaszczury” A. Płoszaj, poruszając sprawę dotacji 
przyznanej przez Ministerstwo Edukacji i Sportu oraz Polski Komitet Olimpijski na sprzęt 
sportowy. Poinformował, Ŝe zwrócił się do Radcy Prawnego Urzędu z pytaniem czy Gmina 
pokryje zgodnie z umową 1% wkładu własnego, który UKS „Jaszczury” musi zapłacić. 
Stwierdził, iŜ uzyskał odpowiedź, Ŝe nie, gdyŜ nie dotrzymał procedur. Zaznaczył równieŜ, Ŝe 
w dniu dzisiejszym otrzymał pismo od Z-cy Burmistrza M. Korniaka, w którym ten zapytuje 
go jakim prawem UKS „Jaszczury” bez jego wiedzy wystąpił o przydział sprzętu sportowego. 
Podkreślił, Ŝe nie oczekiwał od Z-cy Burmistrza Ŝadnej odpowiedzi, gdyŜ przyszedł do 
Urzędu jako osoba prywatna po poradę. Zaznaczył, Ŝe chce pokazać Radzie jak wygląda 
współpraca i korespondencja  miedzy UKS „Jaszczury” a Panami Burmistrzami, którzy 
w jego opinii ten klub zniszczyli oraz wstrzymali młodzieŜy dostęp do sportu. Na koniec 
dodał, Ŝe złoŜył odwołanie od decyzji Burmistrza w sprawie zwrotu dotacji do SKO oraz 
podkreślił, Ŝe pracując w klubie od 10 lat nie otrzymał od Burmistrza Ŝadnej dotacji, oprócz 
tej z  2005 r., która nie wystarczała na podstawowe potrzeby. Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach stwierdzając, Ŝe są pewne rozbieŜności odnośnie treści 
pisma Z-cy Burmistrza M. Korniaka o którym wspomniał Pan A. Płoszaj. Następnie zapoznał 
Radę z treścią w/w pisma. Z-ca Burmistrza M. Korniak  zaznaczając, Ŝe Pani mecenas jest 
osobą bardzo kompetentną, która wszelkie sprawy prowadzi bardzo precyzyjnie i wyjaśniła 
Panu A. Płoszajowi, Ŝe taki wniosek musi być zaakceptowany przez Radę Miejską, która 
przyznaje środki finansowe na pewne zadania, a nie Pan Burmistrz. W związku z powyŜszym 
zwrócił się pismem do Pana A. Płoszaj z zapytaniem czy  w ogóle ktoś o takim programie 
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wiedział. Odnośnie sprawy zwrotu dotacji jego zdaniem dobrze się stało, Ŝe sprawa trafiła do 
SKO, bo rozstrzygną ją teraz odpowiedni arbitrzy. W jego opinii Gmina postąpiła zgodnie 
z prawem, Komisja Rewizyjna zaleciła by sprawę tą formalnie uregulować i decyzja 
o zwrocie środków to właśnie efekt tego zalecenia. Podkreślił, Ŝe nikt nie dąŜył do 
zniszczenia Klubu, a Pan A. Płoszaj powinien wyzbyć się przekonania o nieŜyczliwości ze 
strony Gminy. Zaznaczył, Ŝe moŜe on przyjść do Urzędu, poradzić się i być moŜe ktoś 
pomoŜe mu napisać taki wniosek poprawnie i wówczas otrzyma środki na Klub, gdyŜ warto 
o nie zabiegać. Powiedział, Ŝe nie rozumie dlaczego sprawa ta od początku idzie w tonie 
wzajemnych oszczerstw i pomówień. Prezes UKS „Jaszczury” A. Płoszaj mówiąc, Ŝe jego 
wniosek do Ministerstwa został złoŜony prawidłowo, gdyŜ sprzęt otrzymał. Wniosek do 
Urzędu Gminy i Miasta równieŜ został złoŜony prawidłowo, gdyŜ dotację w wysokości 11 
tysięcy zł teŜ otrzymał, a została ona wstrzymana w związku z  nieprawidłowym 
wydatkowaniem dotacji w 2008 r. Burmistrz Ozimka J. Labus stwierdzając, Ŝe Pan A. 
Płoszaj pewnych rzeczy nie rozumie, gdyŜ w procedurze konkursowej wyraźnie jest napisane, 
Ŝe jeŜeli zostało coś nieprawidłowo rozliczone, wyliczone to komisja ma prawo pieniądze 
przyznać, ale ktoś jeszcze musi zatwierdzić, Ŝe pieniądze te zostały uruchomione. 
W przypadku UKS „Jaszczury” pieniądze przyznane w drodze konkursu zostały wstrzymane 
ze względu na nieprawidłowe rozliczenie poprzedniego roku. Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach mówiąc, Ŝe sprawa trafiła do SKO i trzeba będzie 
poczekać na rozstrzygnięcie, a następnie wrócić do tematu. Burmistrz  Ozimka J. Labus  
dodając, Ŝe w ubiegłym roku parokrotnie doprowadził do spotkania z zarządem UKS 
„Jaszczury”, w których Pan A. Płoszaj nie uczestniczył. Zaznaczył równieŜ, Ŝe podjął wtedy 
działania, które na pewno pomogły klubowi uczestniczyć w rozgrywkach – osobiście wpłacił 
ze swojego konta 400 zł na wpisowe do zawodów. Wspólnie z panią B. Katolik zakupiono 
równieŜ stroje dla uczestników klubu za kwotę ok. 3 tysięcy zł. W związku z powyŜszym 
powiedział, Ŝe nie Ŝyczy sobie kierowanych pod jego adresem zarzutów, Ŝe zniszczył sport 
w postaci piłki ręcznej w UKS „Jaszczury”. 
Nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji. 
 

� Poinformował, Ŝe wpłynął wniosek do Rady Miejskiej od Opolskiego Komendanta 
Wojewódzkiego Policji  w sprawie zwolnienia z opłat dotyczących podatku od 
nieruchomości.  SłuŜby Burmistrza udzieliły odpowiedzi, Ŝe w dniu 22 grudnia 2008 
r. Uchwałą Nr XXIX/263/08 Rada Miejska w Ozimku zwolniła z podatku od 
nieruchomości budynki zajęte na potrzeby ochrony przeciwpoŜarowej 
i bezpieczeństwa publicznego. 

� Poinformował, Ŝe wpłynęło pismo Pana Aleksandra Stasiukiewicza w sprawie 
wydzierŜawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Ozimek, połoŜonej 
w Ozimku przy ulicy Dłuskiego – chodzi o tak zwany ,,Klin”. Poinformował, iŜ Pan 
Stasiukiewicz był na wspólnym posiedzeniu Komisji Gospodarczej z Komisją 
Oświaty i Polityki Społecznej i Komisje zawnioskowały o przedstawienie na 
następnej sesji opinii prawnej dotyczącej moŜliwości wydzierŜawienia na okres 10 lat 
nieruchomości stanowiącej własność gminy, połoŜonej przy ul. Dłuskiego (przy 
Domu Kultury) zabudowanej obiektem po byłym sklepie ,,Klin” wraz z opinią 
Burmistrza w tej sprawie. Następnie poprosił Wiceprzewodniczącego  Rady Miejskiej 
w Ozimku R. Drelinga o odczytanie opinii prawnej oraz opinii Burmistrza w tej 
sprawie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku R. Dreling odczytał w/w pisma. 
Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny pytając 
pomiędzy kim toczy się spór prawny, o którym wspomniał Z-ca Burmistrza M. Korniak 
w swoim piśmie. Z-ca Burmistrza M. Korniak  odpowiadając, Ŝe spór polega na tym, Ŝe 
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Państwo Oster chcą na siłę pozyskać grunt zajęty pod tym budynkiem i są problemy ze 
zwolnieniem tego gruntu, w związku z czym zagrozili Ŝe sprawa trafi do sądu. Nie wiadomo 
co w tej sytuacji byłoby najwłaściwsze. Teraz kiedy pojawia się chętny, który zamierza tam 
prowadzić działalność rysuje się rozwiązanie tego problemu poniewaŜ on by wszedł we 
własność tego budynku, czyli wykupił go, zostałaby zawarta umowa najmu (jest prośba na 10 
lat, Ŝeby zamortyzować poniesione koszty) i tego typu działalność mogłaby bezpiecznie dla 
tego obszaru funkcjonować. Wszelkie formalności zostałyby uregulowane i nie byłoby 
Ŝadnych roszczeń wzajemnych. Jego zdaniem taki wariant jest do przyjęcia. Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach proponując, by temat skierować na grudniowe 
posiedzenia komisji celem przedyskutowania go. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. 
Wierny  pytając jakiego rodzaju działalność Pan Stasiukiewicz chciałby tam prowadzić. 
Radca Prawny Urzędu P. Konop dodając, Ŝe jeśli zostanie przygotowany projekt uchwały, 
to będzie to wydzierŜawienie w formie przetargu, w związku z czym na chwilę obecną o Panu 
Stasiukiewiczu nie ma co rozmawiać, gdyŜ w warunkach o przetargu zaznaczone jest, Ŝe 
startujący musi najpierw przedstawić umowę wstępną z właścicielem tego budynku, oraz Ŝe 
nakłady związane z wniesieniem tego obiektu zostaną między nimi rozliczone. Nie moŜna 
zawrzeć umowy z Panem Stasiukiewiczem bez przetargu. Podkreślił równieŜ, Ŝe z całą 
pewnością w budynku tym nie będzie sprzedawany alkohol. Przewodniczący Komisji 
Ochrony Środowiska… A. Gryc mówiąc, Ŝe o ile pamięta było wysłane pismo o usuniecie 
tego obiektu przez Pana Ostera i było ponaglenie w tej sprawie, do czego się nie zastosował. 
Radca Prawny Urzędu P. Konop proponując aby szczegółowo przedyskutować tę sprawę 
gdy będzie projekt uchwały o chęci wydzierŜawienia tej działki w drodze przetargu. 
Zaznaczył, Ŝe trzeba pamiętać, Ŝe ktoś wybudował ten budek na podstawie pozwolenia 
budowlanego i teraz ktoś musi mu zrekompensować poniesiony wydatek. Na uwadze naleŜy 
mieć nie tylko interes Gminy, lecz równieŜ tego, kto poniósł szkodę, którą teraz trzeba 
zniwelować. 
 
Rada Miejska w Ozimku wyraziła zgodę, by temat ten szczegółowo rozpatrzyć podczas 
grudniowych posiedzeń komisji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach zarządził 10 minutową przerwę. 
 

PO PRZERWIE 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach: 
� Poinformował, Ŝe wpłynął wniosek Pana Andrzeja Korzeniec zamieszkałego 

w KrzyŜowej Dolinie dotyczący wyjaśnienia ,,czy Rada Miejska w Ozimku jest 
zobowiązana do pracy zgodnie z przyjętym przez siebie planem pracy, czy teŜ nie ma 
obowiązku stosowania się do planu pracy na rok 2009 (i na kaŜdy inny) przyjętego 
przez Radę na podstawie uregulowań regulaminu pracy Rady”. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku R. Dreling odczytał: 
− pismo Wojewody Opolskiego skierowane do Pana Andrzeja Korzeniec; 
− wniosek Pana A. Korzeńca w w/w sprawie; 
− notatkę słuŜbową przygotowaną przez Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Ozimku w dniu 9.11.2009 r. 
 
Radny Powiatu Opolskiego N. Halupczok  zasugerował, Ŝe być moŜe ktoś inny jest 
autorem pism Pana Andrzeja Korzeniec. 
Sołtys KrzyŜowej Doliny B. Sklorz zaproponował by wysłać Panu A. Korzeniec zaproszenie 
na Sesję Rady Miejskiej, aby mógł osobiście podyskutować z Radą. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach poinformował, Ŝe przygotował projekt 
odpowiedzi na wniosek Pana Andrzeja Korzeniec prosząc Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej, aby zapoznać z nim Radę. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku R. Dreling odczytał projekt odpowiedzi 
na wniosek Pana Andrzeja Korzeniec. 

 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania jednogłośnie wyraziła aprobatę na 
przesłanie Panu Andrzejowi Korzeniec odpowiedzi w formie przygotowanej przez 
Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z upowaŜnieniem go do podpisania pisma – 19 
głosów „za”. 
 

� Odczytał wniosek Pana Andrzeja Staś zamieszkałego w Krasiejowie dotyczący 
wyjaśnienia, czy uchwała nr XIX/169/08 Rady Miejskiej w Ozimku z dnia 7 kwietnia 
2008 r. została podjęta z naruszeniem prawa. Następnie poinformował, Ŝe przygotował 
projekt odpowiedzi dla Pana Andrzeja Staś, z którym zapoznał Radę. Następnie 
zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym temacie i czy jest inna propozycja 
udzielenia odpowiedzi. 

Nikt nie zabrał głosu ani nie zgłosił innych propozycji. 
 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania jednogłośnie wyraziła aprobatę na 
przesłanie Panu Andrzejowi Staś odpowiedzi w formie przedstawionej przez 
Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z upowaŜnieniem go do podpisania pisma - 19 
głosów „za”. 

 
� Odczytał pismo Pana Andrzeja Staś zamieszkałego w Krasiejowie w sprawie 

wypowiedzi Radnej Grembeckiej na sesji w miesiącu czerwcu br. Następnie 
poinformował, Ŝe nie moŜe zadośćuczynić prośbie Pana Andrzeja Staś z uwagi na 
powagę związaną z pełnioną funkcją Przewodniczącego Rady. Zapytał jednak Radną 
J. Grembecką, czy chce odebrać przesłany jej egzemplarz Konstytucji 
Rzeczypospolitej Polskiej. 

Radna J. Grembecka odpowiedziała, Ŝe nie, jednak zaproponowała by Pan Andrzej Staś 
przyszedł na grudniową sesję i wręczył jej go osobiście. 

 
� Odczytał pismo Rady Rodziców Gimnazjum nr 1 Gminnego Zespołu Szkół 

w Ozimku w sprawie dofinansowania X-lecia Gimnazjum nr 1. Następnie 
poinformował o treści odpowiedzi na w/w pismo. 

Burmistrz Ozimka J. Labus dodał, Ŝe odmówił przyznania pieniędzy na X-lecie Gimnazjum 
gdyŜ była to bardzo duŜa uroczystość, której nie powinno się planować z tygodnia na tydzień. 
Zaznaczył, Ŝe plan wraz z kosztami przedstawiono mu ok. 2-3 tygodni przed uroczystością, 
w związku z czym zaproponował, by przenieść ją na planowane Dni Ozimka w czerwcu 
2010. W jego opinii był to dobry pomysł, zwłaszcza, Ŝe składany był wniosek 
o dofinansowanie imprezy, który dzięki dodatkowemu punktowi mógł zyskać na ocenie. 
Propozycja Burmistrza nie znalazła jednak uznania i uroczystość się odbyła. Podkreślił 
równieŜ, Ŝe uroczystość ta nie była planowana w budŜecie, a poniewaŜ był to dla Gminy 
trudny okres odmówił dofinansowania.  
 

� Poinformował, Ŝe wpłynęło pismo z Komisariatu Policji w Ozimku dotyczące prośby 
wsparcia środkami pienięŜnymi Komisariatu Policji w Ozimku. Powiedział, Ŝe 
poprosił Burmistrza o przedstawienie jego stanowiska w tym temacie i Burmistrz 
zaproponował kwotę 10 000 zł wprowadzić do projektu budŜetu na 2010 rok – Rada 
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w dniu obrad sesji otrzymała projekt budŜetu, więc tematem zajmie się w miesiącu 
grudniu.  

� Poinformował, Ŝe sesja budŜetowa odbędzie się 21 grudnia br. 
 
Głos w dyskusji w sprawach róŜnych i organizacyjnych zabrali: Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach mówiąc, Ŝe podczas ostatniej Sesji Przewodniczący 
Zarządu Osiedla nr 1 w Ozimku J. Kułak zwrócił się z zapytaniem o realizację w bieŜącym 
roku inwestycji w postaci budowy chodnika, na które nie otrzymał odpowiedzi. W związku 
z tym, zapytał Burmistrza Ozimka jak sprawa ta wygląda na chwilę obecną. Burmistrz 
Ozimka J. Labus odpowiadając, Ŝe w 2009 r. nie ma środków na realizację tego zadania, 
natomiast w projekcie budŜetu na 2010 rok zaplanowano kwotę 60 tysięcy zł na remont tego 
chodnika. Radny M. Łazarski mówiąc, Ŝe z projektu budŜetu na 2010 rok wynika, iŜ kwota 
60 tysięcy zł przeznaczona jest na remont ulicy 22 Lipca i XX-lecia, czyli po 30 tysięcy na 
kaŜdą z ulic. Wyraził wątpliwość, czy kwoty te wystarczą. Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Ozimku J. Wiesbach stwierdzając, Ŝe o szczegółach będzie moŜna rozmawiać przy 
uchwalaniu budŜetu. Radny Powiatu Opolskiego N. Halupczok zgłaszając 3 sprawy: po 
pierwsze zapytał, kto jest odpowiedzialny za zarejestrowanie do udziału w meetingu 
rockowym w Domu Kultury satanistycznego zespołu o nazwie „Gerard Kaluza Experience”, 
po drugie powiedział, Ŝe od 3 miesięcy jest dziura w asfalcie przy zjeździe z drogi krajowej nr 
46 na Schodnię. Jego zdaniem tłumaczenie pracownika Urzędu, Ŝe sprawa ta nie moŜe zostać 
załatwiona z Dyrekcją Dróg Krajowych jest nie do przyjęcia. Po trzecie powiedział, Ŝe Cech 
rzemiosła i przedsiębiorczości w Opolu, w którym działa jako członek zarządu, organizuje 
prelekcje dla uczniów gimnazjów Powiatu opolskiego, których celem jest zachęcenie 
młodzieŜy do podejmowania nauki w szkołach zawodowych. Powiedział, Ŝe jest zdziwiony 
postawą Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Ozimku, która oświadczyła, Ŝe nie jest zainteresowana 
zorganizowaniem tego typu spotkania. Jego zdaniem takie podejście do tematu jest niegodne 
dyrektora szkoły. Podkreślił równieŜ, Ŝe kilka spotkań tego typu miało miejsce w gimnazjach 
na terenie Opola i spotykały się one z duŜym zainteresowaniem młodzieŜy. Odpowiedzi 
udzielił Burmistrz Ozimka J. Labus. Odnośnie meetingu rockowego w Domu Kultury 
powiedział, Ŝe dzień przed koncertem dowiedział się, Ŝe taka formacja zamierza wystąpić. 
Skontaktował się w tej sprawie z Dyrektor Domu Kultury, która nic o tym nie wiedziała, gdyŜ 
nie ona przyjmuje zapisy. Po interwencji telefonicznej zespół został wycofany z konkursu, 
a odpowiedzialny za zapisy pracownik poniósł konsekwencje słuŜbowe. Obiecał równieŜ, Ŝe 
zajmie się kwestią dziury przy zjeździe z drogi nr 46, gdyŜ jest to niebezpieczne. Na koniec 
dodał, Ŝe nie moŜe się wypowiadać za Panią Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Ozimku, obiecał 
jednak, Ŝe z nią porozmawia, gdyŜ jego zdaniem spotkanie takie naleŜy zorganizować. 
W jego opinii moŜe to pomóc młodzieŜy ukierunkować swoją przyszłość. Poprosił równieŜ 
o zaproszenie na tego tupu prelekcję. Radny M. Głąb dziękując Radnym za uczestnictwo w 
pogrzebie jego mamy, wyrazy współczucia oraz wsparcie udzielone mu w tym trudnym dla 
niego okresie. Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach pytając Burmistrza 
Ozimka, czy dalej aktualne jest jego stanowisko w kwestii spotkania ze Starostą w sprawie 
dróg dojazdowych do Dinoparku, gdyŜ moŜna by zwołać sesję nadzwyczajną poświęconą 
temu tematowi. Burmistrz Ozimka J. Labus odpowiadając, Ŝe spotkanie ze Starostą w tej 
sprawie jest jak najbardziej zasadne i powinno się odbyć jak najszybciej, tym bardziej, Ŝe 
powiat będzie ustalać budŜet na 2010 rok i dobrze by było uwzględnić Krasiejów w budŜecie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach mówiąc, Ŝe postara się 
skontaktować ze Starostą i ustalić termin sesji nadzwyczajnej w tej sprawie. 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach wobec wyczerpania porządku 
obrad Sesji podziękował wszystkim zebranym za udział i zamknął XXXVIII Sesję Rady 
Miejskiej w Ozimku. 
 

Sesja trwała od godziny 15 15 do godziny  18 17 
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